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Protokoll GOFs Ungdomsledarkonferens 2018-09-03 
 
Plats: Orienteringens hus, Skatås, 18:00 
Närvarande klubbar: 
Martin Petterson (SAIK)  Jan Hindér (Utby IK)  Cathrine Davidson (GMOK) 
Thomas Gustafsson (GMOK) Karin Elfman (IF Marin V.) Per Baier (TAIK) 
Cecilia Groth (Kungälvs OK) Erik Hultén (Mölndal Outdoor) Pia Johansson (OK Landehof) 
Peter Augustsson (GSK)  Martin Larsson (IFK)  Ellinor Johansson (OK Alehof) 
Mats Strandhagen (GMOK) Mari Kraft (IK Uven)  Fredrik Söderberg (Utby IK)  
Marie Carlsson (FOL)  Mats Logren (Sjövalla FK) Maria Höglund (Sjövalla FK) 
Ulf Almehed (FOL)  Tobias Ringström (OK Landehof) 
Filip Leman (GSK/Ungdomsgruppen) 
 

1. Mötesordförande Martin Petterson öppnade mötet 
2. Dagordningen godkändes. OK 
3. Val av justeringsman: Cathrine Davidson(GMOK) 
4. Föregående mötesprotokoll: Godkändes med förehållet att Sven Granfors läggs till närvarande klubbar.  
5. Ekonomi 2018: 

- Större vinst från sommarlägret än budgeterat. Detta tack vare fler betalande deltagare men för den 
sakens skulle inga ökade utgifter. Inför nästkommande år: Se över om det går att sänka deltagaravgiften. 

6. Vårserien 2018: 
- Svårt att manuellt räkna ut ställningen inför sista etappen och att täcka upp alla deltagare. Går det att få 
till digitalt uträkning? Lätt hänt annars att man missar några löpare. 
- Förslag, om ok med Robert, är att han tar fram ett underlag efter etapp 4:a, där respektive klubb får 
kontrollera hur många plaketter som behövs. Därefter hämtar de ut rätt antal på etapp 5. 
- Jan H. kontaktar Robert J. angående ett digitalt system för uträkningen. 
- Frölunda OL arrangerade etapp 4 med TC inne på skrinnarbanan. Tekniskt svårt för vissa löpare. 
- Några etapper hade många deltagare, och på nytt kom diskussionen om hur dispensen skall tolkas upp. 
Ett förslag var att köra två parallella ”Vårserien”. Detta blir nog svårt att fördela bland distriktets klubbar. 
- Ungdomsgruppen kommer med ett förslag till höstkonferensen, där även ett beslut tas, över vilka 
datum som kan vara lämpliga för 2019 och som inte krockar med varken USM läger eller Unionsmatchen. 
-Arrangerande klubbar 2019 är SAIK (sammankallande), GMOK, OK Alehof IK Uven samt OK Landehof. 
- För klasser med samma banor som kortklasser så skall kortklasserna starta tidigt. Detta måste komma in 
i instruktioner ”Att arrangera Vårserien”. 
Ungdomsserien 2018: 
- UK skall skicka in en motion till TK om att flytta Natt-DM till hösten. 
- Varför inte U-banor på Natt-DM? Lägg med i motionen till TK. 
- Natt-DM: Sen start, pga. flytten från våren. Svåra banor. 
- Utvärdering av ungdomsseriens nuvarande upplägg med enbart DM-tävlingar, samt att vissa DM 
tävlingar inte erbjuder HD10/U-klasser, kommer att ske på höstkonferensen. 

7. Stafett-DM:  
Fortsatt animerad diskussion huruvida HD10 skall vara med som egen klass eller ej på Stafett-DM. 
Åsikterna bland närvarande ledare är i högsta grad delad. 
Argument för: Även HD10 ungdomar skall känna att de är inkluderade och hur skall vi förklara för de som 
vill springa/tävla att de inte får vara med i egen klass. 
Argument mot: Det bara är GOF som har med klassen medan andra distrikt inte har. Går emot SOFTs 
tidigare förslag att inte ha tävlingsklasser för HD10 & HD12. Skall inte vara någon tävlingshetts för de 
yngsta. Jämför med att det inte förekommer jaktstart på stora tävlingar för de yngsta, HD10. 
Motivering från arrangören, TAIK: Tävlingsområdet ej lämpligt för HD10 banor av rätt nivå och längd 
(≈3km, för långt). Samma motivering gäller för en vit/enklare mellansträckan i HD12 klassen. 
Beslutsprocessen: Kritik framfördes även mot att arrangören valt ett område som inte är passande för 
HD10 samt hur ett godkännande ej fullt ut hade förankrats hos TK. Normalt förfarande är att ett beslut 
hos TK som berör ungdomar även skall förankras hos UK, vilket inte har skett i detta fall. 

8. Info från Ungdomsgruppen 2018: 
- Daladubbeln 19-21/10. Fler än 80 anmälda. 13-16 åringarna är prio 1 att få åka med. 12-åringarna får 
åka med i mån av plats. Åker tidigt fredagen för att hinna med en sprint på Lugnet. Denna tävling ingår 
inte i DD. 
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- Nya ledare: Per Baier, TAIK. IFK borde kunna får fram en ledare: Stefan Kinell? Unga ledare sökes. 
- Unionsmatchen: Ökat intresse att vara med, men svårt att få med alla. GOF har 10 ordinarie platser + 
eventuellt några extra om arrangören tillåter. 
- GM: Ungdomsledarna uppmärksammade att någon/några skickat olämpliga bilder till andra deltagare. 
Detta beteende är INTE ok och kommer att uppmärksammas på ungdomsavslutningen 24-25/11. 
- Filip L. visade även ett dokument med riktlinjer för medverkan i ungdomsgruppen. 
- Bagheerastafetten O-Ringen: GOFs 1:a lag utropade som segrare. 

9. Närnattcup 2018:  
- Beslutade datum är 11, 18 & 25 oktober. 
- OK Landehof arrangerar första etappen. Lite annorlunda format, sker i belyst område med sprintskala. 
Ingen masstart för HD16. 
- Prisutdelning: Efter sista etappen, många stannar kvar så det fungerar. 
- Diplom till de som deltagit i två av tre etapper. 
- Högre avgift för deltagare äldre än HD16, 60kr. Föreslå föranmälan även till de öppna banorna för att 
underlätta för arrangören. 
- Banorna: Gula U-banor bör helst vara något kortare än motsvarande Gula tävlingsbanorna. 

10. Sommarläger 2018: 
- Större vinst (preliminärt +28tkr) från sommarlägret än budgeterat. Detta tack vare fler betalande 
deltagare men för den sakens skulle inga ökade utgifter. Inför nästkommande år: Se över om det går att 
sänka deltagaravgiften för att matcha budgeten. 
- Alla nöjda. Mycket bra ledare. Bra stuga, Hestrastugan, stor och med bra faciliteter. Alla kunde sova 
inomhus, även om det var trångt för att även några Hestraungdomar sov över? 
- Bra träningar och motiverade ungdomar. Bra med vilodag för ledarna mellan de olika lägren 
- Förslag för framtiden: Ej fler än 50 deltagare/läger. Tre läger i fortsättningen. Hur skulle detta kunna 
genomföras? Något att fundera på. Reka ”hela” träningsområdet så man inte råkar ut för onödiga 
överraskningar. 
- Lite dåligt med arbetsinstruktioner för arrangerande klubb/klubbar. Finns ett embryo. 
- Bra om det skulle kunna vara två klubbar som samarrangerar. 
- Förslag om att öka arvodet till ledarna, samt minska skillnaden mellan de olika ansvarsområdena. 
- Ledarna skall vara hårdare med att se till att mobilreglerna efterföljs. 

11. Kommande ungdomsledarkonferenser: 
- 18/11 höstkonferens, heldag. Tag fram ett förslag till en uppdaterad ”Vision 2020” som tar hänsyn till 
ökande ungdomskullar. Saknas även hur klubbarna kan jobba för och hjälpa skolorna i ol-undervisningen. 
- Konferensen kommer troligen att krocka med OK Alehofs öppna UL-KM även 2018. 

12. Övriga frågor: 
- Mats Strandhagen har ändrat lite på sitt upplägga till klubbarnas banläggare. Nu måste banläggarna 
själva skicka in underlaget till Mats för utvärdering. Banläggarna tar till sig av Mats synpunkter. 
- Diskussion kring Kungälvs medel 2/9: Svåra ungdomsbanor. Svårt med ledstänger och uppfångande 
föremål. HD10 lite för svåra. Kontrollpunkterna för långt från ledstängerna. Arenan var tredjealternativet. 
- Diskussion om banlängderna generellt. Banläggarna kanske bör se över reglerna och anpassa längderna 
utifrån terrängförutsättningar i distriktet. 
- World Orientering Day 2019. Mellan 15-21/5 kan en aktivitet registreras som en World Orientering Day 
aktivitet. Vad gör klubbarna i distriktet? http://worldorienteeringday.com/ 
- Tränarutbildning: finns det ett behov? JA. Prio 1: för tränare av yngre barn. Prio2 för något äldre 
ungdomarna. 
- Distriktet har på sig att arrangera: 2020 GM – Götalandsmästerskapen samt 2021 UM – Unionsmatchen. 
Frågan måste lyftas till TK. Arrangörsschemat bör få sig en översyn under/inför höstkonferensen. 

 
 
 
 
Sekreterare: Jan Hindér     Justerare: Cathrine Davidson 
 
 
 
 
Mötesordförande: Martin Petterson 

http://worldorienteeringday.com/

